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Protokół 
z LIII sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 19 września 2023 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala – Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.25 i trwała do godziny 14.11. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 13 radnych, tj. 86,67% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecni byli radni: Krzysztof Kaczmarek i Zbigniew Waleński. Lista obecności 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, 
Grzegorz Wabiński – zastępca wójta, Kinga Klozińska-Antczak – skarbnik gminy oraz Jagoda 
Kowalewska – inspektor ds. obsługi rady gminy i samorządów mieszkańców. 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr L/372/2023 Rady Gminy Pępowo z dnia 17 maja 2023 r. 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-2030, 
c) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023, 
d) zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Pępowo a Powiatem Gostyńskim. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
 

W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 
powitał radnych oraz przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
13 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 
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W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z LII sesji Rady Gminy 
Pępowo był do wglądu w Biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Protokół z LII sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie – 13 głosami „za”. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też żadne 
odpowiedzi na wcześniej złożone interpelacje. 
 

W punkcie 7 – wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto. 
 

W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w spawie: 

a) zmiany uchwały nr L/372/2023 Rady Gminy Pępowo z dnia 17 maja 2023 r. 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu – projekt uchwały 
omówił wójt. Jak wyjaśnił, zmiana uchwały jest spowodowana rozstrzygnięciem 
przetargowym, w którym nie zostały ujęte pieniądze na zakup towaru. Dodał, że chodzi 
o kwestię małego partnerstwa publiczno-prywatnego, gdzie gmina musi zakupić towar na 
budowę chodnika, a prywatny przedsiębiorca, mieszkaniec Skoraszewic, bezpłatnie go 
wykona. Nadmienił, że powiat gostyński jako właściciel terenu wyraża zgodę na zrealizowanie 
tego chodnika. Poinformował, że koszt zakupu kostki i krawężnika to ok. 13.000,00 zł, 
a ponieważ jest to obszar własności powiatu, zasadnym jest, aby przekazać te pieniądze 
w formie uchwały wspierającej działanie powiatu gostyńskiego. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
LIII/390/2023 w sprawie zmiany uchwały nr L/372/2023 Rady Gminy Pępowo z dnia 17 maja 
2023 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała skarbnik gminy Kinga Klozińska-
Antczak. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2023-2030 są zgodne ze zmianami 
w budżecie na 2023 r. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi 9 678 300,65 zł. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
LIII/391/2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2023-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 



3 
 

c) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do wydatków na obsługę długu publicznego zapytał, 
czy zwiększenie kwoty o 50.000,00zł wynika z niedoszacowania. 
- Skarbnik – odpowiedziała, że w trakcie roku znacznie wzrosły odsetki. Przypomniała, że 
projekt budżetu był sporządzony na podstawie poprzedniego roku. 
- Radny Ireneusz Matyla – zauważył, że teraz odsetki maleją. 
- Skarbnik – odpowiedziała, że odsetki maleją nieznacznie; zgodnie z ostatnim 
zawiadomieniem z banku jest to o ok. 1.000,00 zł mniej, zatem nie ma dużej różnicy. 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – odnosząc się do sprawy usuwania wyrobów 
azbestowych zauważył, że w dochodach ujęto dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w wysokości ok. 17.500,00 zł, natomiast w wydatkach 
przeznaczono 27.000,00 zł na ten cel. Zapytał, czy pozostała kwota pochodzi z budżetu gminy. 
- Skarbnik – potwierdziła, że gmina musi zapewnić wkład własny. 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – zapytał, czy w związku z tym zostanie usunięta 
większa ilość wyrobów azbestowych w tym roku. 
- Skarbnik – odpowiedziała, że zgodnie z uzyskanymi przez nią informacjami są to dodatkowe 
środki. 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – chciał się upewnić, czy oznacza to, że planowany jest 
dodatkowy odbiór wyrobów azbestowych od osób, które złożyły wnioski. 
- Skarbnik – potwierdziła. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
LIII/392/2023 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
d) zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Pępowo a Powiatem Gostyńskim – 
projekt uchwały przedstawił wójt. Jak przypomniał, porozumienie z powiatem gostyńskim 
zawierane jest co roku i wymaga podjęcia stosownej uchwały przez Wysoką Radę. Przyznał, 
że w tym roku procedowanie nad propozycją powiatu trwało nieco dłużej z uwagi na to, że 
stawki za wykonanie tej usługi nie są zbyt atrakcyjne dla wykonawców, wśród których są też 
rolnicy posiadający odpowiedniej mocy ciągniki oraz pługi śnieżne. Poinformował, że 
rozmowy były trudne, jednak udało się wypracować konsensus, dzięki czemu możliwe jest 
przyjęcie propozycji powiatu i podpisanie porozumienia. Dodał, że wykonawcą byłaby firma 
p. Nowaka, który współpracuje z urzędem już od dłuższego czasu, oraz firma p. Szpurki, który 
również jest gotowy w to porozumienie wejść. Nadmienił, że wsparcie ze strony powiatu to ok. 
21.600,00 zł i wyraził przekonanie, że ta kwota powinna wystarczyć. Stwierdził, że trudno 
przewidzieć, jaka będzie zima, jednak trzeba być przygotowanym. 
Dyskusja – brak. 
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Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
LIII/393/2023 w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Pępowo a Powiatem 
Gostyńskim – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
 W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
– Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – zapytał, czy są jakieś nowe informacje co do 
sprzedaży budynku mieszkalnego wielorodzinnego w Siedlcu. 
- Wójt – poinformował, że procedura przetargowa jest przygotowana i uruchomiona, 
wywieszono wykaz, zatem na początku lub w połowie października odbędzie się formalny 
przetarg na sprzedaż tych lokali. Nadmienił, że trzeba było wykonać nową wycenę, ponieważ 
zgodnie z przepisami jest ona ważna tylko przez pół roku. 
- Radny Walerian Szafraniak – podziękował wójtowi, Wysokiej Radzie oraz wszystkim osobom, 
które miały swój udział w wykonaniu parkingu w Magdalenkach. 
 
Na tym dyskusję zakończono. 
  

W punkcie 10 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zamknął 
LIII sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


